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PROTOKÓŁ NR XIV/19 

Z XIV NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 22 LIPCA 2019 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 15 radnych 

Nieobecni: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019. 

5.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 22 lipca 2019 r. o godz. 17.25 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Otwarcia obrad dokonał 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Józef Kapusta. Stwierdził on prawomocność obrad  

i przedstawił porządek obrad. 

Radny Mateusz Nalej wnioskował o włączenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. Projekt ten został przygotowany przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ. 

Radny Grzegorz Obłękowski zwrócił uwagę, że w porządku obrad przedstawionym radnym 

znalazł się tylko jeden punkt uchwałodawczy i zaapelował, by tego porządku nie zmieniać. Dodał,  

że gdyby obrady zaczęły się punktualnie, już dobiegałyby końca. Zaproponował wnioskodawcom,  

by zwołali kolejną sesję nadzwyczajną lub złożyli projekt w zwykłym trybie, aby znalazł się  

on w porządku obrad kolejnej sesji.  

Radny Marek Treliński przypomniał, że porządek obrad sesji nadzwyczajnej może być 

rozszerzony za zgodą Prezydenta Miasta, na którego wniosek sesja została zwołana.  

Radny Józef Kapusta zwrócił uwagę, że w porządku obrad znalazł się jeden projekt uchwały, 

tymczasem w przypadku petycji mieszkańców złożonej 9 listopada 2018 r. przekroczono termin 

rozpatrzenia, w związku z czym Rada Miasta powinna zająć stanowisko zgodne z obecnie posiadanym 

stanem wiedzy. 

Radny Grzegorz Obłękowski poprosił radcę prawnego o wskazanie przepisu umożliwiającego 

zmianę porządku obrad sesji nadzwyczajnej. 
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Pani Magdalena Osińska, radca prawny, stwierdziła, że możliwość taka wynika z art. 20 ust. 3 

w związku z ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym.  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, przypomniał, że już raz 

porządek obrad sesji nadzwyczajnej był zmieniany i wówczas wyraził na to zgodę. Dodał, że w tym 

przypadku również wyraża zgodę na rozszerzenie porządku. 

Radny Grzegorz Obłękowski zapytał pana Lucjana Krzysztofa Chrzanowskiego, czy może 

zadeklarować, że w przyszłości również będzie zawsze wyrażał zgodę na rozszerzenie porządku obrad 

sesji nadzwyczajnej, jeśli radni o to zawnioskują. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski zwrócił uwagę, że choć wyraził zgodę na rozszerzenia 

porządku obrad, to radni zdecydują o tym w głosowaniu. Dodał, że nie będzie się zgadzał na propozycje, 

które godzą w dobre imię Żyrardowa czy w jego mieszkańców, ale nie widzi przeszkód, by Rada Miasta 

dyskutowała na temat projektu uchwały przedłożonego przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ. 

Rozpoczęto głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. Przed 

zakończeniem procedury i w związku ze zgłoszoną mu wolą kontynuowania dyskusji 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta przerwał głosowanie. 

Radna Elżbieta Wrońska odczytała § 1 projektu uchwały zgłoszonego przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji RMŻ. Przypomniała, że projekt ten był przedłożony na poprzedniej sesji  

i wówczas nie zyskał odpowiedniej liczby głosów, by został włączony do porządku obrad. Zapytała, czy 

termin złożenia petycji – wskazany w § 1 – nie przeszkodzi radnym w podjęciu uchwały za zmianą 

nazwy ulicy lub przeciw zmianie nazwy ulicy. 

Radny Józef Kapusta przypomniał, że termin zajęcia stanowiska wobec petycji został przez 

Radę Miasta przekroczony. Dodał, że celem przedłożenia projektu było nieprzedłużanie procedury  

i zamknięcie sprawy, a także wspomniał, że poruszony temat jest trudny i wymaga konsultacji. 

Zadeklarował przedłożenie Radzie Miasta stanowiska związanego z tematem konsultacji społecznych. 

Radny Marek Treliński poprosił o trzymanie się porządku obrad. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 15 radnych, którzy poparli przedłożony wniosek 13 głosami „za”, przy 2 głosach 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o włączenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 13 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, 

radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski; 
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„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 15 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 13 głosami „za”, przy 2 głosach 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 13 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, 

radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANIE: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. 

5.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019. 

6.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad 4. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. 

Radny Grzegorz Obłękowski wyraził zastanowienie, z czego wynika pośpiech przy składaniu 

tego projektu. Rozważał, czy celem radnych, którzy głosowali za wprowadzeniem projektu do porządku 

obrad, jest jego odrzucenie i tym samym zakończenie tematu. Zapytał, czy Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji RMŻ ma pomysł na przeprowadzenie konsultacji społecznych w temacie ewentualnej zmiany 

nazwy ulicy.  

Radny Józef Kapusta zwrócił uwagę, że sprawa procedowania przedmiotowego projektu 

uchwały uległa nie przyspieszeniu, ale opóźnieniu – i to właśnie w związku z wystąpieniem tego 

opóźnienia zdecydowano o wprowadzeniu projektu do porządku obrad. 

Radny Mateusz Nalej przypomniał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ długo 

pochylała się nad sprawą przedmiotowej petycji mieszkańców, a ostatecznie zdecydowała  
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o przygotowaniu przedłożonego projektu uchwały. Dodał, że projekt uchwały w żaden sposób nie 

zamyka drogi mieszkańcom zainteresowanym tematem. 

Radny Marek Treliński stwierdził, że temat jest trudny, a także dodał, że Rada Miasta 

przekroczyła termin rozpatrzenia petycji. W związku z tym konieczne jest wyjście z tej sytuacji. 

Podkreślił, że nie można zostawić petycji bez rozpatrzenia. Wspomniał, że po przyjęciu uchwały  

o konsultacjach społecznych należy wrócić do tej sprawy, ale w związku z upływem terminu 6 miesięcy 

konieczne jest podjęcie jak najszybszych działań. 

Radny Grzegorz Obłękowski rozważał, czy Rada Miasta powinna zajmować się petycją, skoro 

minął termin na odpowiedź. Zapytał pozostałych radnych, czy mimo przyspieszenia prac nad 

przedmiotowym projektem uchwały, wnioskodawcy planują przeprowadzenie konsultacji społecznych 

w temacie zmiany nazwy ulicy. 

Radna Elżbieta Wrońska opowiedziała się za podjęciem przedmiotowej uchwały. Zaapelowała  

o nieprzedłużanie dyskusji w tym temacie, a także prosiła o przeprowadzenie konsultacji społecznych. 

Zwróciła uwagę, że najważniejsza w kwestii zmiany nazwy ulicy jest opinia mieszkańców. Konsultacje 

pozwoliłyby ustalić, czy obecnie chcą oni zmiany nazwy ulicy, czy nie. 

Radny Józef Kapusta podkreślił, że podjęcie uchwały o konsultacjach społecznych umożliwi 

poznanie opinii mieszkańców na wiele tematów, w tym także na ewentualną zmianę nazwy ulicy.  

Radny Grzegorz Obłękowski zgłosił wniosek formalny, by w projekcie uchwały dodać  

§ 2 o treści: „Rada Miasta Żyrardowa zobowiązuje Prezydenta Miasta Żyrardowa do przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących zmiany nazwy ulicy Gen. Augusta Emila Fieldorfa – Nila na ulicę 

Jedności Robotniczej”, zaś obecny § 2 przemianować na § 3. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski zaapelował o zachowanie zdrowego rozsądku, a także  

o pochylanie się nad każdym głosem mieszkańców. Dodał, że projekt uchwały o konsultacjach 

społecznych to propozycja, która w przyszłości może ułatwić radnym podejmowanie decyzji, zaś sam 

projekt wskazuje, w jaki sposób w przyszłości będą konsultowane zarówno zmiany nazw ulic, jak i inne 

tematy ważne dla lokalnej społeczności. Wspomniał, że przyjęcie stanowiska Rady Miasta, o którym 

mówiono wcześniej, będzie dla mieszkańców sygnałem, że ich głos nie jest ignorowany.  

Radny Józef Kapusta odniósł się do wniosku radnego Grzegorza Obłękowskiego, stwierdzając, 

że w jego opinii dokonanie takiej zmiany oznaczałoby wprowadzenie zupełnie innej uchwały. Dodał, 

że procedura zmierzająca do podjęcia uchwały o konsultacjach społecznych została zainicjowana, więc 

wprowadzenie zaproponowanej zmiany oznaczałoby zobowiązanie Prezydenta Miasta do czegoś,  

co dopiero się rozpoczęło. 

Radny Mateusz Nalej stwierdził, że w jego opinii projekt uchwały musiałby wrócić pod obrady 

Komisji, by móc w nim cokolwiek zmienić. 

Radna Elżbieta Wrońska zaproponowała, by podjąć uchwałę w przedłożonym kształcie,  

a wniosek formalny przyjąć do rozpatrzenia. Dodała, że jest szereg możliwych rozwiązań i zgłosiła wolę 

pracy nad projektem uchwały w sprawie konsultacji społecznych. 
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Radny Marek Treliński zadeklarował, że radni nie chcą zostawić mieszkańców bez odpowiedzi. 

Celem złożenia omawianego projektu uchwały było zamknięcie sprawy na obecnym etapie w związku 

z przekroczeniem terminu odpowiedzi i ponowne zajęcie się omawianą kwestią po przyjęciu uchwały  

o konsultacjach społecznych.  

Pani Magdalena Osińska wyraziła opinię, że zapis podany we wniosku radnego Grzegorza 

Obłękowskiego nie powinien być dodawany do projektu uchwały. Przywołała przepisy mówiące  

o tym, że Rada Miasta musi zająć stanowisko co do samej petycji, uznając ją za zasadną bądź 

niezasadną, zaś nie powinna decyzji tej warunkować wynikami konsultacji społecznych. Przypomniała, 

że wniosek należy poddać pod głosowanie. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Grzegorza Obłękowskiego w sprawie 

zmiany treści projektu uchwały. W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych, którzy odrzucili 

wniosek 10 głosami „przeciw”, przy 2 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Grzegorza Obłękowskiego w sprawie zmiany treści projektu 

uchwały: 

„za” – 2 głosy – radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski; 

„przeciw” – 10 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Robert Latek, radny Artur Pietrus, radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą 

na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych, którzy odrzucili projekt uchwały  

7 głosami „przeciw”, przy 5 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 5 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radny Grzegorz Obłękowski, 

radna Gabriela Polańska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 7 głosów – radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Edyta Lubańska, radny 

Artur Pietrus. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Radny Józef Kapusta poinformował, że w związku z tematem petycji mieszkańców 

przygotowany został projekt stanowiska, które odnosi się m.in. do tej sprawy. 
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Radny Marek Treliński odczytał treść przygotowanego stanowiska w związku z przekroczeniem 

terminu na rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia 9 listopada 2018 r. Zadeklarował, że temat petycji 

zostanie ponownie podjęty po przyjęciu uchwały o konsultacjach społecznych.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta ogłosił pięciominutową przerwę. Obrady wznowiono 

o godz. 18.31. 

 

Ad 5. 

Pani Monika Lewandowska, Dyrektor Wydziału Podatków i Opłat, przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019. 

Radna Elżbieta Wrońska nawiązała do poruszanego wcześniej tematu, zastanawiając się, 

dlaczego rozszerzano porządek obrad o uchwałę, która następnie została odrzucona. W związku  

z powyższym wnioskowała o przeprowadzenie konsultacji społecznych w sprawie zmiany nazwy ulicy 

Gen. Augusta Emila Fieldorfa – Nila na ulicę Jedności Robotniczej.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2019. W głosowaniu jawnym udział wzięło 13 radnych, którzy poparli projekt 

uchwały 8 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2019: 

„za” – 8 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta nawiązał do stanowiska przedstawionego przez 

radnego Marka Trelińskiego, proponując ponowne odczytanie, by każdy z mieszkańców oglądających 

transmisję mógł się zapoznać z jego treścią 

Radny Marek Treliński zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o przyjęcie stanowiska  

w związku z przekroczeniem terminu na rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia 9.11.2018 r. Rady Miasta. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski wyraził zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Marka Trelińskiego w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad o projekt stanowiska w związku z przekroczeniem terminu na rozpatrzenie 
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petycji mieszkańców z dnia 9.11.2018 r. W głosowaniu jawnym udział wzięło 13 radnych, którzy 

poparli wniosek 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Marka Trelińskiego w sprawie rozszerzenia porządku obrad  

o projekt stanowiska w związku z przekroczeniem terminu na rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia 

9.11.2018 r.: 

„za” – 13 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, 

radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANIE: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. 

5.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019. 

6.  Podjęcie stanowiska w związku z przekroczeniem terminu na rozpatrzenie petycji mieszkańców  

z dnia 9.11.2018 r. 

7.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad 6. 

Radny Marek Treliński odczytał treść stanowiska w związku z przekroczeniem terminu  

na rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia 9.11.2018 r. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem 

stanowiska w związku z przekroczeniem terminu na rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia  

9.11.2018 r. W głosowaniu jawnym udział wzięło 13 radnych, którzy poparli wniosek 13 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem stanowiska w związku z przekroczeniem terminu na rozpatrzenie petycji 

mieszkańców z dnia 9.11.2018 r.: 

„za” – 13 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, 

radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny 

Jerzy Naziębło, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad 7.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Józef Kapusta podziękował radnym i gościom  

za przybycie i owocne dyskusje. Obrady XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały 

zamknięte o godz. 18.46. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=53460 

 

Protokół sporządziła dnia 25 lipca 2019 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=53460

